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Det Energipolitiske Udvalg

Til:

Dato:

Klima- og energiministeren

12. maj 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

EPU alm. del

Spørgsmål 137

Mener ministeren, det er rimeligt, at Bornholm nu to gange inden for fem 

måneder er blevet ramt af en total elafbrydelse, og hvad vil ministeren gøre 

for at give bornholmerne en bedre elforsyningssikkerhed?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Clausen (EL).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Per.Clausen@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jens Kirk
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